

China Tietong Group(H.K.)Co.,Ltd. 中國鐵通集團（香港）有限公司



Room 1002, Tower 1, Lippo Centre, No 89 Queensway, H.K.

Tel : (852) 2185 7187

Fax : (852) 2185 7180

Website : www.cmtietong.com

Email Address : xuss@ctthk.com

香港金鐘道89號力寶中心1座1002室

電話 : (852) 2185 7187

傳真 : (852) 2185 7180

網址 : www.cmtietong.com

電子郵箱 : xuss@ctthk.com

Senior Management

Xiong Jianping	Chairman
Zhou Caisheng	Director
Sun Kaihua	Director
Li Xiong	Director, Deputy General Manager

高層管理人員

熊建平	董事長
周才盛	董事
孫凱華	董事
李雄	董事，常務副總經理

Business Activities

China Tietong Group (H.K.) Co., Ltd is a wholly-owned subsidiary of China Mobile Tietong Company. China Mobile TieTong Company Limited (aka. CM Tietong) was established on the 7th of September 2015; a subsidiary of China Mobile Limited; with registered capital of 10-billion RMB. CM Tietong has branches covering 31 China provinces (including autonomus regions and municipalities), main businesses include development of telecommunications and information networks, consultation services and construction project management. Acquisition of the former China Tietong Corporation was completed on 31st of December 2015.

China Tietong (H.K.) was incorporated in Hong Kong at the end of 2007. Having UCL, SBO Licence from OFCA, the company has qualification to begin telecom service, such as IPLC, voice, IP service. It has launched two overland cables connected Hong Kong and China mainland at Oct 2008, of which most physical routes are also along railway both in Hong Kong and mainland. With robust and reliable network and high capacity, the company build a powerful platform for its parent company's international business.

業務概況

中國鐵通集團（香港）有限公司是中移鐵通有限公司的全資子公司。中移鐵通有限公司於2015年9月7日成立，為中國移動集團公司全資子公司，註冊資本人民幣100,000萬元，在全國31個省（自治區、直轄市）設有分公司，主營業務為通信技術、資訊系統開發、諮詢服務以及建築工程項目管理，並於2015年12月31日完成對中國鐵通資產和業務的收購。

中國鐵通（香港）2007年底在香港成立，在獲得香港電信管理局頒發的UCL和SBO牌照後，公司開始發展國際數據、國際話音等業務。公司於2008年10月從香港到大陸建立了雙路由陸纜，在香港和大陸兩側的主要物理徑路都是經鐵路沿線，可靠性和堅固性較高，為母公司的國際業務建立了堅固的傳輸平臺。

Parent Company

Company Name : China Mobile Limited
China Mobile Tietong Company
Country : China

母公司

公司名稱 : 中國移動有限公司
中移鐵通有限公司
國家 : 中國

Affiliates / Subsidiaries

China Tietong H.K. Telecom Co., Ltd.

聯營或附屬公司

中國鐵通香港電信有限公司